Prairie Provinces/Provinces des prairies  
Moira Day is a Professor of Drama at the University of Saskatchewan. She is also an adjunct professor of the Women’s and Gender Studies program, and associate member of the Classical, Medieval and Renaissance Studies unit. 
A former book editor and co-editor of Theatre Research in Canada, she has edited two play anthologies The Hungry Spirit, by Elsie Park Gowan, an important pioneer in the early western Canadian theatre and The West of All Possible Worlds, a collection of plays by contemporary prairie playwrights. She has also edited West-Words: Celebrating Western Canadian Theatre and Playwriting, a collection of essays on the contemporary prairie theatre, and contributed chapters on Jamie Portman to Establishing Our Boundaries: English-Canadian Theatre Criticism, and on theatre in translation to Les Théâtres Professionel du Canada Francophone; her other articles have appeared in Prairie Forum, Theatre Research in Canada, Essays in Theatre, Theatre InSight, Canadian Theatre Review and NeWest Review. She has also spoken at conferences both within Canada and internationally in the USA, Ireland, China, the Czech Republic, and Greece. 

Moira Day est Professeure titulaire de théâtre à l’Université de la Saskatchewan. Elle est aussi professeure adjointe au programme des Études de la femme et du genre et member associée de la section des Études de la Renaissance, du Moyen Âge et de l’Antiquité. 
Elle a été co-directrice de Recherches théâtrales au Canada et aussi responsable des recensements en anglais de cette revue. Elle a préparé deux anthologies de pièces de théâtre : The Hungry Spirit d’Elsie Park Gowan, pionnière importante du théâtre de l’Ouest du Canada, et The West of All Possible Worlds, recueil de pièces de théâtre de dramaturges contemporains des prairies. En plus elle a dirigé West-Words: Celebrating Western Canadian Theatre and Playwriting, recueil d’essais sur le théâtre contemporain des prairies. Elle a contribué des chapitres sur Jamie Portman à Establishing Our Boundaries: English-Canadian Theatre Criticism et sur le théâtre en traduction à Les Théâtres professionels du Canada francophone. Ses autres articles ont paru dans Prairie Forum, Theatre Research in Canada, Essays in Theatre, Theatre InSight, Canadian Theatre Review et NeWest Review. Aussi, elle a participé à des colloques à travers le Canada et internationalement aux États-unis, en Irelande, en Chine, en Grèce, et dans la République tcheque.

Patrick Finn, MFA, PhD is an Instructor in the Department of Drama at the University of Calgary. He left a full time artistic practice to become an English professor, which turned out not to be the best fit. Realizing the error of his ways, he then resigned that position to pursue an MFA in Directing and began a new life as an artist/scholar/researcher, which turned out to be a better match. Now he smiles a lot. Along the way, he has served as a Department Head, President of an International Academic Society, and served on dozens of committees. 
Patrick’s research interests are in the area of performance and technology – where “technology” is understood in its broadest possible sense and can be everything from vocal technique to integrated media. He is currently at work on “The Cube Project,” which uses an environmentally friendly, transportable performance apparatus to stage shows that study the human body embedded in information.  Each of the productions presents work with a sociopolitical focus. He is bald.
Patrick Finn, MFA, PhD, est actuellement Instructeur au département d'art dramatique à l'Université de Calgary. Il a quitté sa pratique artistique à temps plein pour devenir professeur d'anglais, ce qui s'est avéré ne pas être la meilleure solution. Conscient de son erreur, il a ensuite démissionné pour poursuivre une maîtrise de Metteur en scène puis il a commencé une nouvelle vie en tant qu'artiste/académicien/chercheur, qui s'est avéré être un meilleur choix. Maintenant, il sourit beaucoup plus. En cours de route il a travaillé en tant que chef de département, président d'une société académique internationale, et il a également participé à des dizaines de comités.

Ses intérêts de recherche se trouvent dans le domaine de la performance artistique et de la technologie - où la «technologie» peut être interprétée dans un sens plus large du terme : cela s’étend de la technique vocale aux médias intégrés. Il travaille actuellement sur «The Cube Project», qui utilise un appareil de performance transportable, et donc écologique, pour mettre en scène des performances afin d’étudier le corps humain intégré dans l'information. Chacune de ses productions présente un travail qui met l’accent sur l’aspect sociopolitique. D’ailleurs, il est chauve.
Vice- President/Vice-Président 

Wes D. Pearce is Associate Dean (Undergraduate) in the Faculty of Fine Arts at the University of Regina where he also teaches design and theatre literature courses in the Theatre Department.  For the past four years he has served as prairie rep and elections officer for CATR/ACRT as well as sitting on the boards of the Associated Designers of Canada & the Saskatchewan Drama Association.  His work on Bretta Gerecke was recently published in Canadian Theatre Review and is co-editing an anthology on queer identity that is forthcoming from the University of Regina Press. 

Wes D. Pearce est vice-doyen (premier cycle) à la Faculté des Beaux-Arts de l'Université de Regina, où il enseigne également la conception théâtral et de littérature de théâtre dans le département de théâtre. Au cours des quatre dernières années, il a servi comme représentant des Prairies et responsable des élections pour CATR / ACRT en plus de siéger au conseil d'administration de l'Association des concepteurs théâtrale du Canada et de l’Association Dramatique de la Saskatchewan. Son travail sur Bretta Gerecke a été récemment publié dans Canadian Theatre Review et est entrain de recueillir une coédition sur l'identité queer qui sen vient de l'Université de Regina Press. 

Atlantic/ Région de l’Atlantique  
Robin C. Whittaker teaches acting, directing, and dramatic theory and literature at St. Thomas University in Fredericton, NB where he has recently established the Honours Concentration in Drama in the English Department. A CATR member since 2000, in 2009 he served on the CATR Conference Re-visioning Committee, and since 2010 on the Conference Programming Committee where he designs the programme. He is presently Chair of the O’Neill Award Committee and a member of the CATR Digital Subcommittee. He is editor of the play anthology Hot Thespian Action! and author of articles in Theatre Research in Canada, Canadian Theatre Review, and Nineteenth-Century Theatre and Film. 

Robin C. Whittaker enseigne le théâtre à l’Université St. Thomas, à Fredericton, NB, où il a récemment créé la concentration spécialisé en art dramatique au département d’anglais. Un membre ACRT depuis 2000, en 2009 il a siégé à la ACRT Conference Re-visioning Committee, et depuis 2010, le Comité de programmation conférence. Il est président du Comité du Prix O’Neill et un membre du Digital Subcommittee. Il est rédacteur en chef de l’anthologie Hot Thespian Action! et auteur d’articles dans Recherches théâtrales au Canada, Canadian Theatre Review, et Nineteenth-Century Theatre and Film. 

Ontario

Peter Kuling is a visiting scholar at the University of Toronto’s Centre for Drama, Theatre and Performance Studies. He also works as a sessional lecturer in Communication Studies at Wilfrid Laurier University in Waterloo. Peter’s current research explores identity performances in contemporary sporting events like the Olympics as well as in new online venues through multimedia and video game platforms. He is co-editing an upcoming issue of Canadian Theatre Review with Laura Levin on Digital Performance for Summer 2014. Peter is currently CATR’s membership coordinator and organized the 2012 conference with Andy Houston at the University of Waterloo.

Peter Kuling est un rechercher invité à l'Université de Toronto Centre pour les études de la Drame, le théâtre et la performance. Il travaille également comme chargé de cours en les études culturelles de la communication à l'Université Wilfrid Laurier à Waterloo. Peter commence de la nouveau recherche sur les performances d'identité nationale pendent les activités sportives comme les olympiques ainsi que dans de nouveaux sites en ligne des plates-formes de jeux multimédia et vidéo Il est entrain de préparer une coédition d'un prochain numéro de Canadian Theatre Review avec Laura Levin sur les nouvelles stratégies de théâtre digitales pour l'été 2014. Peter est actuellement coordonnateur membres CATR et a organisé la conférence de 2012 avec Andy Houston à l'Université de Waterloo.

British Columbia/ Colombie-Britannique
Ginny Ratsoy, Associate Professor of English at Thompson Rivers University, is running for a second term as British Columbia representative on the Canadian Association for Theatre Research. She has also served on the programming committee of CATR.

Ratsoy edited Theatre in British Columbia (for the Critical Perspectives on Canadian Theatre in English series) and co- edited, with James Hoffman, Playing the Pacific Province: An Anthology of British Columbia Plays, 1967-2000. She has also written articles and co-edited books on culture in Western Canadian small cities, contributed chapters on Canadian drama to European collections, and edited and contributed several articles to the Professional Theatres issue of The Small Cities Imprint. Her latest article, “Interculturalism and Theatrefront: Shifting Meanings in Canadian Collective Creation,” is scheduled to appear in Theatre Research in Canada in 2013. She is currently working on an article on ecocriticism in Kevin Loring’s Where the Blood Mixes.

Ginny Ratsoy, professeure agrégée en études de littérature et de théâtre à l’Université Thompson Rivers, se présente comme candidate pour représenter la Colombie Britannique pendant un deuxième terme pour l’Association canadienne de la recherche théâtrale. Elle a déjà été membre du comité de programmation pour l’association.

Ratsoy a édité Theatre in British Columbia (dans la série Critical Perspectives on Canadian Theatre in English) et coédité avec James Hoffman, Playing the Pacific Province: An Anthology of British Columbia Plays, 1967-2000. Elle a également écrit ou édité de nombreux ouvrages consacrés à la culture des petites villes de l’ouest canadien don’t plusieurs ont parus dans le numéro, Professional Theatres, The Small Cities Imprint. Sa plus récente publication, “Interculturalism and Theatrefront: Shifting Meanings in Canadian Collective Creation,” à paraître en 2013 dans Theatre Research in Canada. Ses recherches portent présentement sur l’écocritique dans Where the Blood Mixes par Kevin Loring.

